
 
  

  

 

 

Antwoorden op vragen gesteld tijdens de vergadering van de 
Commissie Bestuur 
 
Datum vraag  : 10 april 2024 
Onderwerp  : voorstel investeringsbudget ondergrondse afvalcontainers (dossiernr 7649) 
Commissiegriffier : Jacoline Holdijk 
 
 
Tijdens de behandeling van het voorstel voor een investeringsbudget voor ondergrondse afvalcontainers 
(dossier 7649)  in de Commissie Bestuur van 10 april 2024 heeft wethouder Klijmij toegezegd om enkele 
vragen op korte termijn schriftelijk te beantwoorden.  
 
1. Is het investeringsbudget opgenomen in het voorstel voor de kadernota? 
Antwoord:  Het voorstel van de ondergrondse containers maakt indirect deel uit van het totaal bedrag van 
besluiten t/m 10 april. Het voorstel wordt namelijk gedekt binnen het gesloten stelsel van afval en maakt 
geen onderdeel uit van ons begrotingsresultaat 2025 – 2028. 
Na positieve besluitvorming door de raad wordt het investeringsbudget opgenomen in het CIP (concern 
investeringsprogramma) 
 
2. Hoe vaak zijn er storingen waardoor de ondergrondse restafvalcontainers niet geopend 
kunnen worden en kan daar een overzicht van gegeven worden voor het afgelopen jaar en zo 
mogelijk de afgelopen vijf jaar? En kan daarbij worden aangegeven wat de belangrijkste redenen 
van de storing waren en hoe lang de storing gemiddeld duurde? 
Antwoord: In aanvulling op het antwoord van 12 februari zijn in de onderstaand tabel de registratie van de  
meldingen van de afgelopen 2 jaar en het eerste kwartaal van 2024  opgenomen. Oudere gegevens zijn 
niet bewaard.  

 
 
Uit de meldingen zelf kunnen niet zonder meer conclusies getrokken worden. Bij het doen van meldingen 
moeten bewoners een keuze maken uit een aantal vaste categorieën zoals in de tabel genoemd. 
Bewoners kunnen de gebruikte termen verschillend interpreteren. Alle meldingen worden ter plaatse 
gecontroleerd en afgehandeld.  
 
Uit ervaring bij de afhandeling meldingen blijkt dat verreweg de meeste storingen het gevolg zijn van:  

-  Verklemming: dit is in de meeste gevallen te wijten aan menselijk gedrag, bijvoorbeeld omdat te 
veel afval in de trommel van de container wordt gepropt.  

- Storing bij het draadloos doorsturen van data: tot begin dit jaar gebeurde dit nog via een 2G 
internetverbinding. Inmiddels worden overal paslezers met een 5G internetverbinding ingebouwd. 
Dit is veel minder storingsgevoelig. 

3. Waarom zijn de telefonische vragen om een minicontainer voor PMD niet geregistreerd? 
Antwoord: Meldingen die via het meldpunt binnenkomen worden automatisch geregistreerd. Vragen die 
telefonisch of via de mail binnenkomen worden niet geregistreerd omdat dit onnodig administratieve 
lasten met zich meebrengt.   
 


